
Протокол № 5/3 

спільного засідання постійних комісій міської ради  

з питань з гуманітарної сфери, соціального захисту населення  

та молодіжної політики та з питань законності  

та місцевого самоврядування 

 

від  19 квітня 2021 року 

м.Рогатин 

 

 

Присутні: 

- постійна комісія з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики: 

Кушнір Т.І. - голова комісії; 

Гривнак В.В - заступник голови 

комісії; 

Андрієвська О.І. - секретар комісії 

- постійна комісія з питань  

законності та місцевого  

самоврядування: 

Струк В.З. - голова комісії; 

Іванова І.Є. – заступник голови 

комісії; 

Школяр О.М. – секретар комісії. 

Запрошені:  

Шинкар М.Г. – перший заступник  

міського голови; 

Сорока Х.В. – секретар міської ради; 

Штогрин В.В. – заступник  

міського голови; 

Денега Б.М. – заступник міського 

голови; 

Ошитко Р.С. – начальник відділу  

соціальної роботи; 

Романко Г.В. – начальник відділу 

освіти; 

Огниста М.О. – спеціаліст І категорії 

відділу організаційної роботи. 

 

 

 

Порядок денний: 

1. Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської 

територіальної громади. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

2. Про затвердження фактичної мережі закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 навчальний рік. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 
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3. Про Порядок надання одноразових грошових допомог мешканцям 

Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи виконавчого 

комітету міської ради. 

4. Про внесення змін до рішення 4 сесії міської ради № 219 від 24.12.2020 року 

«Про затвердження Програми соціального захисту та соціальних послуг на 

території Рогатинської міської громади на 2021-2023 роки». 

Доповідає: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи виконавчого 

комітету міської ради. 

5. Про забезпечення здійснення повноважень суб’єкта державної реєстрації 

речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень та державної реєстрації 

юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань 

Центром надання адміністративних послуг, як виконавчим органом 

Рогатинської міської ради. 

Доповідає: Наталія Іваськевич – начальник Центру надання адміністративних 

послуг. 

6. Про забезпечення здійснення повноважень суб’єкта державної реєстрації актів 

цивільного стану Центром надання адміністративних послуг, як виконавчим 

органом Рогатинської міської ради.  

Доповідає: Наталія Іваськевич – начальник Центру надання адміністративних 

послуг. 

7. Про затвердження Положення про помічника-консультанта депутата 

Рогатинської міської ради восьмого скликання та опису посвідчення 

помічника-консультанта. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради. 

8. Про затвердження Положення про проведення консультацій з громадськістю 

у Рогатинській міській територіальній громаді. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради. 

9. Про внесення змін до Програми підтримки закладів охорони здоров’я в 

Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік. 

Доповідає: Богдан Денега – заступник міського голови. 

10. Про внесення доповнень до Програми розвитку фізичної культури і спорту в 

Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік. 

Доповідає: Богдан Денега – заступник міського голови. 

11. Про внесення змін у рішення 6 сесії міської ради від 25 лютого 2021 р. № 496 

«Про створення Служби у справах дітей Рогатинської міської ради та 

затвердження Положення про  Службу у справах дітей». 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

12. Про внесення змін до Статуту Центру професійного розвитку педагогічних 

працівників Рогатинської міської ради, затвердженого рішенням 4 сесії міської 

ради від 24.12.2020 № 309. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

  

 ВИСТУПИЛА: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 
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запропонувала членам комісії розпочати розгляд питань з третього питання 

порядку денного. 

Депутати погодились з даною пропозицією. 

На початку розгляду питань порядку денного присутні члени комісій: 

Кушнір Т.І., Гривнак В.В, Андрієвська О.І. Іванова І.Є., Школяр О.М. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про Порядок надання одноразових грошових допомог 

мешканцям Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи 

виконавчого комітету міської ради, який зазначив, що даний Порядок визначає 

механізм та критерії підходу до призначення одноразової допомоги, яка 

надається за рахунок бюджету Рогатинської міської територіальної громади. 

Відмітив, що від початку року є багато різнопланових звернень та спостерігається 

динаміка до їх збільшення. Одноразова допомога має бути адресною, своєчасно 

наданою, відповідно до  індивідуальних обставин кожної сім’ї та має бути єдиний 

підхід до її надання, насамперед в обчисленні середньомісячного доходу сім’ї.  

Підкреслив на важливості затвердження даного Порядку та закликав депутатів 

підтримати даний проєкт рішення. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити Порядок надання одноразових грошових допомог мешканцям 

Рогатинської міської територіальної громади та винести проєкт рішення 

«Про Порядок надання одноразових грошових допомог мешканцям 

Рогатинської міської територіальної громади» на розгляд сесії міської 

ради. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

ВИСТУПИЛА: Тетяна Кушнір   - голова постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 

запропонувала депутатам перейти до розгляду п’ятого та шостого питання  

порядку денного та, у зв’язку з відсутністю доповідаючої з даних питань, надати 

слово для доповіді першому заступнику міського голови Миколі Шинкарю.  

Депутати погодились з даною пропозицією. 

 5. СЛУХАЛИ: Про забезпечення здійснення повноважень суб’єкта 

державної реєстрації речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень та 

державної реєстрації юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань Центром надання адміністративних послуг, як виконавчим органом 

Рогатинської міської ради. 

 ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

зазначив, що міська рада створила виконавчий орган - Центр надання 

адміністративних послуг та  повністю делегувала йому  повноваження у сфері  

здійснення державної реєстрації речових прав на нерухоме майно та їх обтяжень 
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та державної реєстрації юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та 

громадських формувань. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про забезпечення здійснення повноважень 

суб’єкта державної реєстрації речових прав на нерухоме майно та їх 

обтяжень та державної реєстрації юридичних осіб, фізичних осіб-

підприємців та громадських формувань Центром надання 

адміністративних послуг, як виконавчим органом Рогатинської міської 

ради» та винести його на розгляд чергової сесії міської ради. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

 6. СЛУХАЛИ: Про забезпечення здійснення повноважень суб’єкта 

державної реєстрації актів цивільного стану Центром надання адміністративних 

послуг, як виконавчим органом Рогатинської міської ради. 

 ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

відмітив, що на Центр надання адміністративних послуг, як виконавчий орган 

Рогатинської міської ради покладаються обов’язки та відповідальність за 

державну реєстрацію актів цивільного стану та за зберігання бланків свідоцтв 

про державну реєстрацію актів цивільного стану. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про забезпечення здійснення повноважень 

суб’єкта державної реєстрації актів цивільного стану Центром надання 

адміністративних послуг, як виконавчим органом Рогатинської міської 

ради» та винести його на розгляд чергової сесії міської ради. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

ВИСТУПИЛА: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 

запропонувала депутатам перейти до розгляду одинядцятого та дванадцятого 

питання порядку денного. 

Депутати погодились з даною пропозицією. 

 

 11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін у рішення 6 сесії міської ради від 25 

лютого 2021 р. № 496 «Про створення Служби у справах дітей Рогатинської 

міської ради та затвердження Положення про  Службу у справах дітей». 

 ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, 

котрий проінформував про те, що відбулася зустріч керівництва міської ради з 
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головою Івано-Франківської районної державної адміністрації, оскільки в 

структурі районної державної адміністрації теж є створена Служба у справах 

дітей. Було конкретизовано, що дана служба створена на перехідний період, 

можливо до кінця року, з метою передачі всіх матеріалів, прав та повноважень 

Службі у справах дітей Рогатинської міської ради. Оскільки функціонування 

даної Служби є неминучим, пропонується внести деякі зміни для повноцінної її 

роботи та запропонував підтримати проєкт рішення. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити внесення змін у рішення 6 сесії міської ради від 25 лютого 2021 

р. № 496 та винести проєкт рішення «Про внесення змін у рішення 6 сесії 

міської ради від 25 лютого 2021 р. № 496 «Про створення Служби у справах 

дітей Рогатинської міської ради та затвердження Положення про  Службу 

у справах дітей»  на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

 13. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Статуту Центру професійного 

розвитку педагогічних працівників Рогатинської міської ради, затвердженого 

рішенням 4 сесії міської ради від 24.12.2020 № 309. 

 ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

зазначив те, що виникла необхідність внесення змін до Статуту Центру 

професійного розвитку педагогічних працівників Рогатинської міської ради та 

ознайомив депутатів з проєктом рішення. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити внесення змін до Статуту Центру професійного розвитку 

педагогічних працівників та винести проєкт рішення «Про внесення змін 

до Статуту Центру професійного розвитку педагогічних працівників 

Рогатинської міської ради, затвердженого рішенням 4 сесії міської ради від 

24.12.2020 № 309» на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

  ВИСТУПИЛА: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 

запропонувала депутатам перейти до розгляду четвертого питання порядку 

денного. 

 Депутати погодились з даною пропозицією. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 4 сесії міської ради № 219 від 

24.12.2020 року «Про затвердження Програми соціального захисту та соціальних 

послуг на території Рогатинської міської громади на 2021-2023 роки». 
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ДОПОВІДАВ: Роман Ошитко – начальник відділу соціальної роботи 

виконавчого комітету міської ради, який ознайомив присутніх з проєктом 

рішення.  

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити внесення змін до Програми соціального захисту та соціальних 

послуг на території Рогатинської міської громади та винести проєкт 

рішення «Про внесення змін до рішення 4 сесії міської ради № 219 від 

24.12.2020 року «Про затвердження Програми соціального захисту та 

соціальних послуг на території Рогатинської міської громади на 2021-2023 

роки» на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 ВИСТУПИЛА: Тетяна Кушнір – голова постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 

запропонувала депутатам перейти до розгляду сьомого питання порядку 

денного. 

 Депутати погодились з даною пропозицією. 

 

7. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Положення про помічника-консультанта 

депутата Рогатинської міської ради восьмого скликання та опису посвідчення 

помічника-консультанта. 

ДОПОВІДАЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради, яка зазначила, 

що дане  Положення розроблене у зв’язку з тим, що попереднє положення 

втратило чинність, оскільки його дія поширювалася на територію міста Рогатина. 

Дане положення чітко регламентує права і обов’язки помічника-консультанта,  

зазначає у який спосіб особа зараховується  на посаду. Вона також додала, що 

облік помічників-консультантів депутатів міської ради веде працівник відділу 

організаційної роботи міської ради, на якого будуть покладені обов’язки з даного 

питання. Також в Положенні  пропонується опис посвідчення помічника-

консультанта. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт Положення про помічника-консультанта депутата 

Рогатинської міської ради восьмого скликання та опис  посвідчення 

помічника-консультанта та винести проєкт рішення «Про затвердження 

Положення про помічника-консультанта депутата Рогатинської міської 

ради восьмого скликання та опису посвідчення помічника-консультанта» 

на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 
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 8. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про проведення 

консультацій з громадськістю у Рогатинській міській територіальній громаді. 

ДОПОВІДАЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради, яка сказала, що 

практично два рази в місяць відбуваються консультації з громадськістю  у формі 

публічного громадського обговорення.  На громадське обговорення виносяться 

питання щодо проектів нормативно-правових актів, які мають важливе значення 

для територіальної громади.  

ВИСТУПИВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

наголосив, що дане питання регулюється постановою Кабінету Міністрів 

України від 03.11.2010 року № 996 «Про забезпечення участі громадськості у 

формуванні та реалізації державної політики». В даному Положенні, яке 

пропонується вашій увазі,  чітко визначені і прописані правила щодо порядку 

проведення консультацій з громадськістю у Рогатинській міській територіальній 

громаді. 

 

До розгляду даного питання долучився голова комісії Струк В.З. 

 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт Положення про проведення консультацій з 

громадськістю у Рогатинській міській територіальній громаді та винести 

проєкт рішення «Про затвердження Положення про проведення 

консультацій з громадськістю у Рогатинській міській територіальній 

громаді» на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми підтримки закладів охорони 

здоров’я в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік.  

ДОПОВІДАВ: Богдан Денега – заступник міського голови, котрий 

зазначив, що КНП «Рогатинський центр первинної медико-санітарної допомоги» 

надав перелік осіб з інвалідністю, дітей з інвалідністю, які потребують 

забезпечення технічними та іншими засобами для лікування. Крім того, виникла 

необхідність закупівлі туберкуліну для проведення проби Манту дітям від 2-х 

місяців та дітям з групи ризику, які не були вакциновані. Ознайомив депутатів з 

внесеними змінами до Програми та запропонував підтримати даний проєкт 

рішення. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити внесення змін до Програми підтримки закладів охорони здоров’я 

в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік  та винести 

проєкт рішення «Про внесення змін до Програми підтримки закладів 

охорони здоров’я в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 

рік» на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 
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«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

 10. СЛУХАЛИ:  Про внесення доповнень до Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік. 

 ДОПОВІДАВ: Богдан Денега – заступник міського голови, котрий довів до 

відома присутніх те, що до міської ради надійшли звернення від представників 

футбольних клубів, які є в Рогатинській громаді, стосовно заборгованості з 

оплати членських внесків Федерації футболу. У зв’язку з тим, пропонується 

доповнити заходи Програми, передбачивши фінансування в розмірі 70,6 тис.грн. 

на оплату членських внесків за 2-ге коло чемпіонату Рогатинського району з 

футболу. Закликав депутатів підтримати даний проєкт рішення. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити внесення доповнень до Програми розвитку фізичної культури і 

спорту в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 рік та винести 

проєкт рішення «Про внесення доповнень до Програми розвитку фізичної 

культури і спорту в Рогатинській міській територіальній громаді на 2021 

рік» на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади. 

 ДОПОВІДАВ:  Володимир Штогрин – заступник міського голови, який 

зазначив, що проєкт рішення по даному питанні готувався на підставі 

проведеного аналізу по всіх навчальних закладах громади. Була проведена 

кропітка робота по кількості учнів в розрізі населених пунктів і класів. Метою 

цього рішення було сформувати повноцінну і самодостатню мережу закладів 

загальної середньої освіти, де діти змогли б здобути якісну освіту, починаючи 

від первинної ланки, закінчуючи випускними класами. Наголосив, що 

проаналізувавши, є багато класів в мережі, які не є повноцінні (менше 5 учнів в 

класі вважається індивідуальною формою навчання), тому при розрахунку 

субвенції кошти на такі класи не виділяються. Ознайомив депутатів з переліком 

закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади, 

які пропонується реорганізувати, а саме:  

1) Пуківський ліцей Рогатинської міської ради Івано-Франківської області у 

Пуківську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської області; 

2) Конюшківський ліцей Рогатинської міської ради Івано-Франківської області 

у Конюшківську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської області; 

3) Черченський ліцей імені Братів Лепких Рогатинської міської ради Івано-

Франківської області у Черченську гімназію імені Братів Лепких Рогатинської 

міської ради Івано-Франківської області; 
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4) Жовчівську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської області 

у Жовчівську початкову школу Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області; 

5) Приозерненську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області у Приозерненську початкову школу Рогатинської міської ради Івано-

Франківської області; 

6) Путятинську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської області 

у Путятинську початкову школу Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області; 

7) Чесниківську гімназію Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області у Чесниківську початкову школу Рогатинської міської ради Івано-

Франківської області; 

8) Добринівську філію І-ІІ ступенів Пуківського ліцею Рогатинської  міської 

ради Івано-Франківської області у Добринівську філію Пуківської гімназії 

Рогатинської міської ради Івано-Франківської області. 

ВИСТУПИЛА:  Галина Романко – начальник відділу освіти Рогатинської 

міської ради, яка сказала,  що триває є 2-й етап реформування української школи. 

Він почався з 2020 року і буде тривати до 2024 року. Найвищим критерієм є 

наповнюваність класів. В тих закладах, які сьогодні винесено на розгляд,  

наповнюваність класів є незначною: є класи з індивідуальною формою навчання, 

або немає класів середньої ланки. Зачитала статистику по наповнюваності учнів 

у вищезазначених закладах освіти. 

ВИСТУПИВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який  

відмітив, що буде забезпечена логістика в динаміці, якщо понижується статус, 

буде забезпечено довіз дітей до закладу освіти. Зауважив, що в с. Пуків можливо 

сформувати повноцінні класи, які б могли конкурувати. Необхідно провести 

роботу з батьками дітей з сіл Уїзд, Жовчів, Данильче стосовно навчання їхніх 

дітей в с. Пуків, а також з с. Приозерне  щодо навчання дітей в Княгиницькому 

ліцеї, з метою формування повноцінних класів та створення конкурентного 

середовища. 

ВИСТУПИВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

зазначив, що є три ліцеї: Пуківський ліцей, Конюшківський ліцей і Черченський 

ліцей імені Братів Лепких, і є ліцеї в Рогатині, які повністю наповнені. Запитав у 

присутніх, чи можна прирівнювати, для прикладу Пуківський ліцей, в якому є 9 

учнів в класі, з Рогатинським ліцеєм, в якому 30 учнів в класі? Згідно обласних 

даних, міські школи в області витрачають на учня  в середньому 19 тис.грн, а 

сільські – 32 тис.грн.; 42 тис.грн. на учня витрачає освіта в Рогатинській 

територіальний громаді. Всього надходить 91 млн.грн. освітньої субвенції в 

громаду. Дані кошти йдуть не на розвиток, а на заробітну плату. Наголосив, якщо 

не підтримати дане рішення, то немає надалі шляху для розвитку освіти. 

Підкреслив, що основне завдання на сьогодні – якість освіти, оскільки  заклади, 

які знаходяться на території громади, в рейтингу шкіл Івано-Франівської області 

посідають незначні місця. І це є проблемою номер один, адже мала кількість 

учнів в класах не забезпечує якості освіти. 
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ВИСТУПИЛА: Галина Романко   – начальник відділу освіти Рогатинської 

міської ради, яка зазначила, що мудрість навчального процесу залежить від 

єдності громади. Спільними зусиллями будуть досягнуті вагомі результати, за 

які буде вдячна громада. 

ВИСТУПИЛА: Ольга Андрієвська – член постійної комісії з питань 

гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, яка 

зауважила щодо кількості дітей в класах, а саме: якщо  в класі є 10 дітей, то їх 

під час уроку можливо всіх опитати, але коли є 30 дітей в класі, з ними працювати 

набагато важче. 

ВИСТУПИЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради, яка сказала, що 

з метою опитування всіх дітей на уроці, вчитель також використовує 

мультимедіа, роздаткові матеріали та ін. 

ВИСТУПИВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

додав, що можна забезпечити вчителя всім інструмантарієм для надання якісних 

освітніх послуг. Зазначив, що Рогатинським закладам вистачає тих грошей, яких 

дає держава і коли б вони були автономними, то залишок коштів йшов би на 

зміцнення їх матеріальної бази. Освітня субвенція в сумі 91 млн. грн. 

розподіляється на заробітну плату по всіх закладах освіти громади, залишки 

коштів забирають з міських шкіл для того, щоб утримати  сільські школи. 

Наголосив на тому, що заклад освіти, в якому немає повноцінних класів, не  може 

мати статус ліцею. 

ВИСТУПИЛА: Галина Романко   – начальник відділу освіти Рогатинської 

міської ради, яка зазначила, що на другому етапі реформування освіти заклади 

мають мати самоокупність. А сума сплати єдиного соціального внеску за 

неповне навантаження є надто великою. 

ВИСТУПИВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

також звернув увагу присутніх на проблеми кадрового забезпечення, оскільки є 

труднощі для працевлаштування в заклад освіти молодого спеціаліста після 

закінчення вузу.  

Підкреслив, що неприйняття даного рішення призведе до освітнього 

колапсу в громаді.  

ВИСТУПИЛА:  Христина Сорока – секретар міської ради, яка наголосила, 

що кожна дитина має отримати якісну освітню послугу та соціалізуватися. В 

класах з великою наповнюваністю є лідерство, кращий якісний показник знань. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про реорганізацію закладів загальної середньої 

освіти Рогатинської міської територіальної громади» та винести його на 

розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 1 деп. 
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 2. СЛУХАЛИ: Про затвердження фактичної мережі закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 

навчальний рік. 

 ДОПОВІДАВ:  Володимир Штогрин – заступник міського голови, який 

зазначив, що в запропонованому депутатам проєкті фактичної мережі  враховані 

зміни, у зв’язку з плановою реорганізацією закладів освіти. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про затвердження фактичної мережі закладів 

загальної середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади на 

2021-2022 навчальний рік» та винести його на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 2 деп. 

 

ВИСТУПИВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який  

запропонував членам комісій доповнити порядок денний спільного засідання 

питанням «Про затвердження структури комунального некомерційного 

підприємства «Рогатинський центр первинної медико-санітарної допомоги». 

 Депутати погодились з даною пропозицією. 

 

13. СЛУХАЛИ:  «Про затвердження структури комунального 

некомерційного підприємства «Рогатинський центр первинної медико-

санітарної допомоги». 

 ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови, який 

ознайомив депутатів з проєктом рішення. 

 ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про затвердження структури комунального 

некомерційного підприємства «Рогатинський центр первинної медико-

санітарної допомоги » та винести його на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

Голова постійної комісії з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики       Т. Кушнір 

 

Голова постійної комісії 

з питань законності 

та місцевого самоврядування                                                В. Струк 
 
Протокол оформили: 
М. Огниста, І. Вовкун   


